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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:542 Beskattning av elbussar 

Elskatten för elbussar bör ses över. Om Sverige på allvar ska uppmuntra fler att 
välja miljövänliga alternativ ter det sig rimligt att elbussar också blir 
skattebefriade, precis som spårtrafiken är i dag.

EU-kommissionen har själv gått ut och sagt att nuvarande direktiv är föråldrat, 
något som motverkar en rättvis beskattning av elbussar. Gällande direktiv har 
dock inte hindrat exempelvis Frankrike från att sänka elskatten för elbussar.

Det finns alltså goda möjligheter även för Sverige att förändra beskattningen 
för elbussar.  

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Avser finansministern att vidta några åtgärder för att se över beskattningen för 
elbussar, och i så fall när?

………………………………………

Lotta Finstorp (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-24
Besvaras senast
2017-06-13


